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Ägarstyrningssektionen, bolagens 
lägesöversikt 1-6/2023

Mötet hålls 30.8.2023 – svaren returneras senast  18.8.2023

Omistajaohjausjaosto, yhtiöiden 
tilannekatsaus 1-6/ 2023

Kokous 30.8.2023 – vastaukset palautettava viimeistään 18.8.2023

Förvaltningsdirektör Hallintojohtaja Linda Jakobsson-Pada

Linda.jakobsson-pada@ovph.fi
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Frågor till bolaget

1. Hur ser bolagets ekonomi ut för närvarande?
2. Finns det tryck på ökningar i priserna?
3. Hurdana organisationsförändringar har skett 

eller planeras under 2023?
4. Vad visar bolagets riskbedömning?
5. Hurdana utmaningar finns i verksamheten?
6. Vad annat aktuellt finns det att berätta om 

bolagets verksamhet?

1. Miltä yhtiön taloudellinen tilanne näyttää tällä 
hetkellä?

2. Onko hintojen nousupaineita?
3. Minkälaisia organisaatiomuutoksia on 

tapahtunut tai suunnitteilla 2023?
4. Miltä yhtiön riskiarviointi näyttää?
5. Minkälaisia haasteita toimintaan on 

kohdistunut?
6. Mitä muuta ajankohtaista yhtiön toiminnasta 

on kerrottavana?

Kysymykset yhtiölle
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Svar av 2M-IT Ab
1. 2M-IT:s ekonomi är stabil. På basis av det första halvåret verkar 

omsättningen förverkligas i linje med budgeten för år 2023. 

2. De utvecklingsåtgärder som påbörjades inom ramen för den nya strategin 
år 2022 i syfte att effektivera verksamheten har varit positiva med tanke på 
effektiveringen av verksamheten. I och med välfärdsområdesreformen har 
man även kunnat ta i bruk modernare teknologier samtidigt som 
stordriftsfördelarna har främjat fördelningen av de fasta kostnaderna. För 
närvarande kan man inte se något tryck på att höja priserna under år 
2023. 

3. Under år 2023 har det inte funnits något behov av att göra några större 
förändringar i 2M-IT:s organisation. 

4. Vid riskbedömningen har risken för två omständigheter ökat i jämförelse 
med den föregående bedömningen medan risken för en omständighet 
avsevärt har minskat. De risker som ökat är förknippade med statens roll i 
regleringen av in house-bolagens verksamhet och välfärdsområdenas 
knappare finansiering. Den minskade risken igen är förknippad med 
bemötandet av efterfrågan på IKT-tjänster som anknyter till 
välfärdsområdesreformen. Nu har välfärdsområdena bedrivit sin 
verksamhet i 6 månader och tjänsterna har justerats i enlighet med 
kundernas förväntningar. 

5. De IKT-tjänster som kommunerna tillhandahållit för social- och 
hälsovården har varit synnerligen brokiga. Liksom den social- och 
hälsovård som kommunerna tillhandahållit inom ramen för sina egna 
verksamhetsmodeller. I takt med att verksamheten i välfärdsområdet 
utvecklas kommer förenhetligandet att ställa till stora utmaningar för såväl 
2M-IT som ägarna. Ibruktagandet av klient- och patientdatasystemen 
kommer att utgöra en avsevärd kulminationspunkt vad gäller detta. 

6. Samarbetet mellan välfärdsområdena, staten och in house-bolagen är 
förknippat med utvecklingsmöjligheter. Den här situationen kommer att 
utvecklas avsevärt när statsrådet inleder sin verksamhet. 

1. 2M-IT taloudellinen tilanne on vakaa. Vuoden 2023 talousarvion 
mukainen arvioitu liikevaihdonkehitys näyttää ensimmäisen 
vuosipuoliskon jälkeen toteutuvan arvion mukaisena. 

2. 2022 uuden strategian myötä käynnistetyt kehitystoimet 
toiminnan tehostamiseksi ovat mahdollistaneet toiminnan 
tehokkuuden kehittämistä positiivisesti. Hyvinvointialue (HVA) 
muutos on myös mahdollistanut modernimpien teknologioiden 
käyttöönottoa sekä kiinteiden kustannusten jakautumista 
skaalaetujen myötä. Vuoden 2023 osalta hinnoissa ei tällä 
hetkellä näy nostopaineita.

3. Vuoden 2023 osalta ei ole ollut tarvetta tehdä merkittäviä 
muutoksia 2M-IT organisaatioon.

4. Riskiarvioissa kaksi riskiä on noussut edellisestä ja yksi riski on 
laskenut merkittävästi. Nousseita riskejä ovat Valtion rooli in 
house yhtiöiden toiminnan säätämisessä ja Hyvinvointialueiden 
rahoituksen niukkeneminen. Laskenut riski on HVA muutoksen 
ICT kysyntään vastaaminen, jonka osalta 6 kk HVA aikaa on 
eletty ja palveluita säädetty asiakkaiden odotusten mukaiseksi.

5. Kuntien Sote palveluihin tarjoamat ICT palvelut ovat olleet hyvin 
kirjavia. Samoin Sote palveluiden tuottaminen on hyvin erilaista 
kuntien omissa toimintamalleissa. Näiden yhtenäistyminen HVA 
toiminnan kehittyessä on iso haaste niin 2M-IT kuin omistajille. 
APTJ käyttöönotot ovat tämän osalta merkittävä kulminaatiopiste.

6. Hyvinvointialueiden, Valtion ja in house yhtiöiden yhteistyössä on 
kehittämismahdollisuuksia. Tältä osin tilanne kehittyy 
merkittävästi kun valtioneuvosto aloittaa.

Vastaukset yhtiöltä 
2M-IT Oy


